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WIL JIJ WERKEN BIJ DE TROTSE 
STAALBOUWER VAN HET WILLEM II STADION?

KIJK SNEL OP WWW.PETERDEJONG.NL/WERKEN-BIJ
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VOORWOORD

DE SUPPORTERSCLUB DRAAIT ALTIJD DOOR
De Supportersclub Willem II is, of het nou sportief goede 
of slechte tijden zijn, ook weer aan het nieuwe seizoen 
begonnen. We hebben al drukbezochte uitwedstrijden 
tegen FC Eindhoven en FC Groningen achter de rug en twee 
jeugdige supporters zijn Supporter van de Week geweest tegen 
respectievelijk FC Dordrecht en NAC Breda. Op 5 september 
hebben we de ALV gehouden en er staan weer diverse 
activiteiten op de rol.

Als eerste activiteit organiseren we op vrijdag 3 november a.s. 
de jaarlijkse bowlingavond. De verkoop daarvoor zal begin 
oktober starten. Houd daarvoor onze website en social media 
in de gaten. Verder gaan we weer proberen een Duitslandreis 
en een Engelandreis te organiseren en aan het eind van het 
jaar staan de jaarlijkse Sinterklaasbijeenkomst en natuurlijk de 

kerstbingo op het programma.

Bij het schrijven van het bovenstaande 
zat ook ik nog in de emotie van de 
afstraffing door NAC maar ik hoop op 
maatregelen van de Willem II-leiding 
die tot echte verbeteringen leiden 

en wens alle Willem II-supporters 
alsnog een mooi seizoen toe. Een 

seizoen, waarin in elk geval de 
woorden passie, strijd en 

leeuwenmoed geen 
woorden blijven maar 

in daden op het veld 
worden omgezet!

Jan van den 
Dries, 
voorzitter 
Supportersclub 
Willem II

SPORTIEF DRAMA OP 3 SEPTEMBER
Ik was er namelijk in mijn nimmer aflatende optimisme, met 
mijn rood-wit-blauwe bril op, vanuit gegaan dat Willem II de 
Bredanaars wel even opzij zou zetten en daarmee revanche 
zou nemen voor de nederlaag van vorig seizoen thuis tegen 
NAC. Niets was helaas minder waar: zelden zijn we zo 
overklast door onze westerburen! Overklast niet alleen qua 
doelpunten, maar zeker ook wat betreft snelheid, alertheid, 
passie, doorzettingsvermogen en strijdlust. En dat was nog het 
allerergste: op het oog zagen de Willem II-spelers de urgentie 
niet van zo’n Brabantse derby en lieten ze zich als makke 
schapen door NAC van de hoek naar het kastje sturen en naar 
de slachtbank leiden.

Ik schreef eerder al dat het niet-promoveren na het afgelopen 
seizoen misschien nog wel een grotere teleurstelling was voor 
de Willem II-supporters dan de degradatie van het seizoen 
daarvoor. Naarmate je langer in de Eerste Divisie verblijft, 
wordt het namelijk steeds moeilijker om eruit te komen, dat 
blijkt sinds jaar en dag; dat kunnen clubs als Roda JC, De 
Graafschap, ADO Den Haag en NAC als geen ander bevestigen.

Met vijf punten uit drie wedstrijden begon Willem II niet 
eens zo beroerd aan het seizoen: tegen Dordrecht werd thuis 
gewonnen en de op papier moeilijke uitwedstrijden tegen 
Eindhoven en FC Groningen werden afgesloten met een 
verdienstelijk gelijkspel. Het hield allemaal qua spel nog 
niet over maar een goed resultaat tegen NAC zou een 
competitiestart met perspectief hebben opgeleverd. 
Zoals gememoreerd liep het heel anders en zakten 
de Willem II’ers compleet door de ondergrens en 
werden we volledig afgeschminkt door een niet 
eens zo geweldig spelend NAC. 

Door deze ongekende sportieve vernedering 
alsmede door het staken van de wedstrijd en de 
daarmee gepaard gaande ellende, werd zondag 
3 september 2023 een inktzwarte bladzijde in 
de Willem II-historie. De gebeurtenissen zullen 
zeker nog even nadreunen in Tilburg en met 
name in en rond het Koning Willem II-stadion.

Ik probeer in mijn voorzitterswoord in de Willem II’er altijd zo actueel mogelijk te zijn maar had 
voor Willem II – NAC toch al een concept-voorwoord klaarliggen met als titel “Competitiestart met 
perspectief”. Na Willem II – NAC, althans na de eerste 51 minuten daarvan, kon dat concept helaas 
grotendeels in de prullenbak!

NAC-THUIS DREUNT NOG 
WEL EVEN NA IN TILBURG!
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dakwerk • zinkwerk • sanitair • cv-installatie • airco’s • warmtepompen

Zwaanstraat 1C, Berkel-Enschot  |  T 013 5333517  |  M 06 83771659  |  info@loodgietersbedrijf-weijters.nl

WWW.LOODGIETERSBEDRIJF-WEIJTERS.NL

Hét adres voor al uw loodgieters werkzaamheden, cv-installaties en airco’s.
Ik ben al 24 jaar werkzaam in het vak dus voor deskundig advies, installatie, service en onderhoud van
verwarmingssystemen bent u bij ons aan het juiste adres. Ook kunt u bij ons terecht voor dak-, goot-,

en zinkwerk. Van het druppen van een kraan tot een nieuwe badkamer, alles is mogelijk.

Bel ons gerust en laat u adviseren over wat het beste bij uw wensen en woon-situatie past.
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BESTUURSMEDEDELINGEN

GEEF AAN ONS S.V.P. WIJZIGINGEN 
DOOR IN JE GEGEVENS!
Nog altijd krijgen wij bladen of e-mails terug, 
omdat mensen hebben vergeten hun juiste 
gegevens aan ons door te geven! Dus ga je 
verhuizen of heb je een ander e-mailadres of 
telefoonnummer gekregen, geef het ons dan 
meteen door via info@scwillemii.nl.

AGENDA SUPPORTERSCLUB
De Supportersclub Willem II organiseert ook dit 
seizoen weer verschillende activiteiten voor onze 
leden, zoals de bowlingavond, een voetbalreis naar 
Duitsland en Engeland en de kerstbingo. Noteer 
alvast in je agenda dat we op vrijdag 3 november 
a.s. de jaarlijkse bowlingavond organiseren voor 
onze leden. Houd onze website (www.scwillemii.
nl) en social mediakanalen in de gaten voor de 
aankondigingen van de andere activiteiten en de 
verkoopinformatie. 

OPHALEN LEDENGESCHENK
Ook dit seizoen heeft de Supportersclub Willem 
II weer een leuk geschenk voor onze leden. Het 
bestuur van de Supportersclub heeft hiervoor 
drie momenten ingepland waarop je dat 
ledengeschenk kunt ophalen bij het home van de 
Supportersclub onder vak M:

1. vrijdag 22 september: voor de wedstrijd en na 
afloop tegen Top Oss;

2. zaterdag 30 september: tussen 13:00 en 16:00 
uur;

3. zaterdag 7 oktober: tussen 13:00 en 16:00 uur.

Je dient je naam en adres op te geven bij het 
afhalen van het geschenk. En wat het nieuwe 
ledengeschenk is… dat houden we nog even als 
een verrassing! 

LOTENVERKOPERS GEZOCHT
Ook dit seizoen is er rondom thuiswedstrijden 
van Willem II een loterij. De Supportersclub 
zoekt vrijwilligers die bereid om zijn om rondom 
thuiswedstrijden loten te verkopen. Je dient 
een uur voor de wedstrijd aanwezig te zijn en je 
verkoopt loten tot ongeveer een kwartier voor 
aanvang van de wedstrijd. Je krijgt een mooie 
vergoeding voor deze werkzaamheden die 
afhankelijk is van het aantal verkochte loten. 
Voor meer informatie: stuur een mail naar info@
scwillemii.nl 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 
SUPPORTERSCLUB

De Supportersclub Willem II heeft op dinsdag 5 
september 2023 de Algemene Ledenvergadering 
(ALV) gehouden. Penningmeester Erwin van 
Broekhoven was aftredend en stelde zich tevens 
herkiesbaar. Erwin werd herkozen, dus is ons 
bestuur, ook officieel, nu weer compleet en als volgt 
samengesteld voor het seizoen 2023/2024:

Jan van den Dries, voorzitter
Fons de Kok, secretaris
Erwin van Broekhoven, penningmeester
Arvid van den Dries, bestuurslid busreizen
Jeroen van den Assem, bestuurslid mediazaken



ONZE FLEXKRACHTEN 
MAKEN HET VERSCHIL

Boogschutterstraat 5, 5015 BX Tilburg  |  T: 013 464 89 50  |  E: info@sbaf lex.nl

Kijk voor meer infomatie op: WWW.SBAFLEX.COM
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Benieuwd naar onze oplossing 
bel ons voor een vrijblijvend 

advies en prijsopgave.

Check ons 
   ook op 
facebook

06 14741008

De buitentemperatuur 
kunnen wij niet voor u regelen, 

het binnenklimaat wel!!

Caba klimaattechniekf
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CONTAINER NODIG 
VOOR UW KLUS? 

Zowel particulier
als zakelijk

Krijg korting met de code:
willemII

Spelt is een gezond familie 
bedrijf, met meer dan 70 jaar 
ervaring. Wij zijn sterk in het 
inzamelen en verwerken van 
afvalstromen.

Vragen?
Bel gerust naar: 
085 – 048 61 00  

www.Spelt-afvalcontainer.nl
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MAX DE WAAL

VOETBALROOTS
De Waal is afkomstig uit Hoorn waar hij zijn eerste stappen zette bij 
de plaatselijke amateurclubs Always Forward SV en VV Hollandia. 
Bij de eerstgenoemde club heeft zijn vader eveneens gevoetbald op 
amateurniveau. De Waal omschrijft zijn familie als een warm gezin 
dat actief geïnteresseerd is in diverse sporten. Zijn zus heeft tot enkele 
jaren geleden fanatiek gehockeyd en zijn familie reist hem, daar waar 
mogelijk, achterna wanneer er een potje op het programma staat. Dat 
begon in 2013, toen hij op 11-jarige leeftijd gescout werd door Ajax waar 
hij tot afgelopen zomer onder contract stond. Op 16 september 2019 
bekroonde hij zijn debuut bij Jong Ajax met een doelpunt tegen Jong 
PSV. Hij speelde in het jong-elftal van de Amsterdammers met o.a. 
Kenneth Taylor en Bryan Brobbey. In het seizoen 2020/2021 werd de 
Waal zelfs verkozen tot beste talent van de eerste periode. Van nature 
is De Waal een middenvelder, maar hij werd bij Jong Ajax omgeturnd 
tot spits. Hij mocht in december 2020 zelfs even ruiken aan het 
succeselftal dat Ajax destijds had met o.a. oud-Willem II’er Frenkie de 
Jong. De Waal zat namelijk in de selectie bij Ajax 1 tijdens het bekerduel 
tegen FC Utrecht, maar maakte in die wedstrijd geen minuten. 

COMPETITIESTART
“Ik ben nu bijna twee maandjes bij Willem II en ben heel goed 
opgevangen door alle mensen hier. Dat maakt dat Willem II nú al echt 
als thuis voelt”, zo antwoordt de Waal als hem gevraagd wordt naar 
zijn eerste indrukken van Willem II. De vleugelaanvaller had bij Ajax 
nog een contract tot 2024 en wil bij Willem II voetballend een steentje 
bijdragen met veel goals en assists. In de wittebroodsweken bij de 
Tricolores werd hij goed opgevangen door de selectie en met name 
door captain Erik Schouten, die eveneens als De Waal afkomstig is uit 
dezelfde buurt in Noord-Holland. 

“WE MOETEN DE 
DUELS MEER GAAN 
DOMINEREN”

MAX DE WAAL: 

Dennis Schulp, Damil Dankerlui en Ché Nunnely. Kent u 
ze nog? Dit zijn slechts drie spelers van de ruim twintig 
profvoetballers die in de afgelopen 60 jaar Ajax verruilden 
voor Willem II. En daar is deze zomer weer een speler 
bijgekomen: De 21-jarige Max de Waal uit Hoorn maakte 
deze zomer de overstap van de hoofdstad naar Tilburg. 
 
Tekst: Jeroen van den Assem, Foto’s: Toin Damen
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MAX DE WAAL

Dat goede gevoel dat Willem II hem gaf, werd ook bevestigd 
toen hij vorig seizoen met ADO Den Haag een bezoek bracht 
aan Tilburg. De supportersverenigingen riepen voorafgaand 
aan dat duel het publiek op om in rood-wit-blauw tenue 
richting het Koning Willem II Stadion te komen: “Het maakte 
echt indruk op mij hoe het publiek zich in die wedstrijd 
achter Willem II schaarde. En bijna iedereen zat toen ook in 
rood-wit-blauwe shirts. Die beelden zijn in mijn hoofd blijven 
hangen.”

BUITEN DE LIJNEN
Dat de sfeer in de groep essentieel is voor de prestaties 
binnen de lijnen maakte De Waal al eerder in de succesvolle 
jaargangen bij Jong Ajax mee. Ook in Tilburg ervaart hij een 
prettig team waar regelmatig tijd is voor een lolletje: “Naast 
de intensieve trainingen is er in onze groep ook altijd ruimte 
voor onderwerpen die niet met voetbal te maken hebben. 
Jeremy Bokila is bijvoorbeeld één van de grappige jongens in 
de selectie. Ik denk dat ook belangrijk is voor de onderlinge 
verbondenheid. Daardoor ga je in de duels misschien net dat 
procentje meer voor elkaar door het vuur.” 

En in zijn vrije tijd…is het toch vooral sport wat de klok slaat 
bij De Waal. Sportief bezig zijn in de vorm van padel of tennis 
vindt hij leuk om te doen, evenals het opzoeken van familie en 
vrienden. Maar de liefde voor het voetbal blijft hem ook in zijn 
privéleven bezighouden: “Ik kijk in mijn vrije tijd veel voetbal. 
De Premier League vind ik echt een topcompetitie waar ik 
graag naar kijk. Maar of er nu een potje uit de Champions 
League of de Keuken Kampioen Divisie op het programma 
staat, het maakt mij niet uit. Vorig jaar, toen ik met mijn vader 
en opa in Parijs was, hebben we ook een wedstrijd van Paris 
Saint Germain tegen Lille gekeken in het Parc des Princes. We 
hadden toen geluk, want dat bleek de laatste wedstrijd te zijn 
dat het aanvalstrio Lionel Messi, Kylian Mbappé en Neymar 
samen speelde. Het was echt heel gaaf om die spelers aan 
het werk te zien. Dan heb je wel meteen een goed weekend.” 
Die goede weekenden hoopt De Waal komend seizoen aan de 
Willem II-supporters te geven. Op de linksbuitenpositie of op 
het middenveld… “als de punten maar naar ons gaan.”  

Dennis Schulp maakte in 1998 vanuit Ajax de overstap naar 
Willem II en had in Tilburg enkele succesvolle jaren met o.a. 
de deelname aan de UEFA Cup en de Champions League. 
Damil Dankerlui kwam in 2018 naar Willem II en plaatste 
zich met Willem II voor de Europa League. Dat laatste geldt 
eveneens voor Ché Nunnely die in 2019 richting de Tricolores 
kwam. Waar is een Willem II’er als hij niet meer mag dromen 
over zijn club? De vergelijking is krom te noemen, aangezien 
we voor het tweede jaar op rij in Keuken Kampioen Divisie 
spelen, maar dromen van het hoogste niveau mag toch altijd? 
“Eerst knallen met Willem II dit seizoen. Ik ga proberen om 
de supporters veel goals en assists te bezorgen en zo hoog 
mogelijk te eindigen met deze mooie club!”

Daar waar De Waal deze zomer van club veranderde, 
zo veranderde de club in de afgelopen maanden van 
spelsysteem. Het heilige 4-3-3-(Willem II)systeem werd in ere 
hersteld door de ondertussen ontslagen hoofdtrainer Reinier 
Robbemond en bij de Tricolores werd De Waal in de eerste 
wedstrijden geposteerd als linksbuiten. Onder meer Jeredy 
Hilterman en Rúnar Thór Sigurgeirsson werden in de laatste 
fase van de transferwindow toegevoegd aan de selectie en 
nu deze compleet is, kan er verder gebouwd worden aan een 
hopelijk succesvol seizoen. 

De Waal kijkt niet ontevreden terug op de start van de 
competitie: “Aan de seizoensopener tegen FC Eindhoven 
hebben we een dubbel gevoel overgehouden, want we 
begonnen die wedstrijd goed. Een mindere fase in dat 
duel zorgde ervoor dat we uiteindelijk slechts één punt 
overhielden. Toch vond ik dat we in dat duel met fases wel de 
bovenliggende partij waren. Tegen FC Dordrecht hebben we 
na een stroeve start ook orde op zaken gesteld. We hebben in 
de eerste duels bepaalde fases van de duels gedomineerd, 
ook in het uitduel bij FC Groningen. Dat is positief aan het 
begin van het seizoen. We moeten nu grotere fases in het duel 
meer het initiatief hebben aan de bal.”

De Waal mag in Tilburg op verschillende posities de 
concurrentiestrijd aangaan. De van origine middenvelder 
maakte in zijn eerste duels in het rood-wit-blauw een 
technisch begaafde indruk vanuit de rol als linker 
vleugelaanvaller. Een actie naar binnen maken en dreigend 
worden richting het doel is zijn wapen: “Ik voel me lekker 
op de linksbuitenpositie. Ik kan ook als spits uit de voeten, 
maar ik wil me bij Willem II meer richten op de posities op het 
middenveld en als vleugelaanvaller.” 

Hierin ziet hij bij Willem II voldoende uitdaging, want de 
concurrentie is er volgens hem niet mals om met andere, 
technisch begaafde voetballers op die posities zoals Ringo 
Meerveld en Thijs Oosting: “Het niveau van de groep vind ik 
echt heel goed en ik speel graag samen met deze jongens. We 
kunnen elkaar goed vinden in het veld.”

TERUGKERENDE INTERESSE 
Dat Willem II De Waal al langer op de korrel had, is 
ondertussen geen publiek geheim meer. In augustus 2022 
hoorde hij de eerste signalen over de Tilburgse interesse. Hij 
kreeg meteen een warm gevoel bij Willem II, met het Tilburgs 
fanatisme vanaf de Kingside als middelpunt: “Vorig jaar was 
er al interesse vanuit Willem II. Ik heb toen ook al een goed 
gesprek met de club gehad, maar mijn gevoel was op dat 
moment nét iets beter bij ADO Den Haag. Het kan soms zo 
lopen. Willem II meldde zich deze zomer wederom en dat gaf 
mij veel vertrouwen. Ik vond Willem II al een mooie club en 
het was nu het juiste moment om voor Willem II te kiezen. Een 
contract voor drie jaar daar spreekt ook veel vertrouwen uit.” 
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SUPPORTERSPLATFORM

Het supportersplatform bestaat uit een groep supporters 
die periodiek en gestructureerd met Willem II overlegt 
over uiteenlopende supporterszaken. De overleggen van 
dit platform worden gebruikt als bron en ter inspiratie om 
het supportersbeleid vorm te geven en bij te sturen en om 
te meten hoe supporters het beleid ervaren. De directie 
hoeft daarover geen verantwoording af te leggen aan het 
platform.

Voor de duidelijkheid: dit supportersplatform is geen 
toezichthouder bij de Willem II-organisatie. Advies en 
toezicht is voorbehouden aan de RvC. De RvC beoordeelt 
de directie. De rol van het supportersplatform is 
niets anders dan een informatiebron ten behoeve 
van het opstellen, uitvoeren en controleren van het 
supportersbeleid.

ONDERWERPEN
Het platform bespreekt zaken die directe invloed hebben 
op de supporters. Nadrukkelijk wordt hierbij vermeld dat 
de prestaties van het eerste team en de samenstelling 
van de selectie geen onderwerp van gesprek zijn. Voor 
thema’s die hier wel onder vallen kan onder meer gedacht 
worden aan:

• supportersbeleving / gastvrijheid;
• voorzieningen rondom wedstrijden;
• prijzen van (seizoen)kaarten;
• sfeeracties / vuurwerk;
• staat van het stadion;
• veiligheid in en rondom het stadion;
• marketing;
• communicatie / social media;
• merchandise.

SAMENSTELLING
Het supportersplatform 
bestaat bij de oprichting 
uit twaalf afgevaardigden. 
De Supportersclub Willem 
II, Stichting KingZine, en 
de club Willem II kiezen 
elk vier afgevaardigden. 
Bij het kiezen van deze 
afgevaardigden wordt 
gestreefd naar een juiste 
afspiegeling van de 
achterban. Denk hierbij 
aan het vak in het stadion 
waar men zit, leeftijd en 
geslacht. De enige eis die 
aan leden wordt gesteld 
is dat zij in het bezit zijn 
van een seizoenkaart van 
Willem II. De leden van 
het supportersplatform 
kiezen uit hun midden een voorzitter en een secretaris. 
Daarnaast maken de twee zittende clubraadleden van 
Stichting KingZine en de Supportersclub Willem II altijd 
deel uit van de twaalf leden. Dit zodat zij de spil tussen de 
clubraad en het supportersplatform kunnen vormen. Het 
supportersplatform streeft ernaar vier keer per seizoen bij 
elkaar te komen.

TWEE SUPPORTERS AAN HET WOORD
Voor deze editie van onze Willem ll-er vroeg ik Jack 
Nouwens, Jan van den Dries en Martin van Geel naar 
hun mening over het supportersplatform en naar hun 
ervaringen tot nu toe.

HET SUPPORTERSPLATFORM: 
DOOR, VOOR, VAN EN 
MET SUPPORTERS!
Sinds begin 2023 is een start gemaakt met het oprichten van een 
supportersplatform. De aanleiding hiervoor zijn de aanbevelingen die de 
evaluatiecommissie ‘Structuur en Governance’ heeft gedaan op basis van 
een onderzoek in 2022. Deze aanbevelingen zijn grotendeels door de Willem 
II-organisatie overgenomen.
 
Tekst: Rianne van de Sande, Foto’s: Toin Damen

Jan van 
den Dries 
- voorzitter 
Supportersclub 
Willem II
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Wat denk je dat het Supportersplatform voor de supporters / 
de Supportersclub kan betekenen?
Jack: “Allereerst is het zeer goed dat supporters uit diverse 
groeperingen, Supportersclub Willem II, Kingzine en de door 
Willem II zelf uitverkozenen samen een platform kunnen 
vormen om over diverse zaken aangaande supporterszaken te 
worden ingelicht maar ook hierover input te kunnen geven. En 
deze supporters hebben een seizoenkaart van vakken verdeeld 
over het hele stadion, dus die ervaring zit er gelukkig ook in. 
Je kunt wel zeggen dat het echt een gemêleerd gezelschap 
is qua leeftijd, aantal jaren in bezit van een seizoenkaart 
en achtergrond. Ook is het goed dat er steeds mensen van 
de directie van Willem II bij dit overleg zitten in de hoop dat 
deze onze voorstellen en meningen serieus nemen en er 

ook daadwerkelijk iets mee gaan doen. Ook de variatie aan 
onderwerpen die ter sprake komen is leuk.”

Jan: “Als bestuursleden van de Supportersclub Willem II in 
het algemeen, en ik als voorzitter in het bijzonder, hebben we 
natuurlijk al regelmatig onze overlegmomentjes met Willem 
II. Dat kan zijn om bijvoorbeeld een interview met een speler te 
regelen, om iets af te spreken over de Supporter van de Week 
met thuiswedstrijden of om een gezamenlijke activiteit met 
elkaar af te stemmen zoals de Kinderbingo. Met de directie 
van Willem II praat ik met de overige bestuursleden maar ook 
als lid van het Supporterscollectief, waarin de Supportersclub 
Willem II samenwerkt met de andere supportersgremia als 
Stichting KingZine, KingSide en Vakkie E, Tifosi Team en KS79.
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Het specifieke kenmerk aan het supportersplatform is dat de 
diversiteit wat groter is, in die zin dat vanuit nagenoeg alle 
vakken in het stadion vertegenwoordigers in dat platform 
zitten. Dus misschien dat daardoor het draagvlak vergroot 
zou kunnen worden, hoewel ik van mening ben dat we als 
Supportersclub en KingZine ook nagenoeg alle vakken in het 
stadion bestrijken want leden van ons zitten ook verspreid 
door het hele stadion heen. Wellicht is het wel zo dat het 
verfrissend kan werken dat je in het supportersplatform ook 
andere gezichten tegenkomt: er zitten namelijk ook supporters 
in die niet in andere gremia vertegenwoordigd zijn.”

Wat is tot nu toe jouw mening over het 
Supportersplatform?
Jack: “Het initiatief is zeer te waarderen en tot op heden 
wordt er open over diverse zaken gesproken, bijvoorbeeld 
over de prijsstelling van de seizoenkaarten, wanneer deze 
te koop aan te bieden, de sfeer op de tribune, de verbouwing, 
waar kan en moet het beter et cetera. Maar we hebben tot op 
heden nog maar enkele bijeenkomsten gehad dus of deze 
resultaten op zullen brengen is wel mijn hoop maar moet dan 
nog wel bewezen worden maar de start is gemaakt en deze 
stemt mij tot op heden positief.”

Jack Nouwens, namens 
de Supportersclub lid van 
het Supportersplatform 
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Welke onderwerpen hebben extra jouw aandacht?
Jack: “In volgorde van belangrijkheid zijn dat voor mij:
1 communicatie; 2 gastvrijheid; 3 faciliteiten stadion 
in combinatie met de verbouwing van het stadion; 4 
veiligheid.”

Jan: “Het supportersplatform heeft er nu zo ongeveer 
een klein jaartje opzitten en is naar mijn mening nog 
zoekend naar meer structuur maar dat kan ook bijna 
niet anders. Zo’n eerste jaar is er vooral een van aftasten, 
elkaar informeren en elkaar beter leren kennen. Maar ik 
heb er wel vertrouwen in dat er na verloop van tijd meer 
structuur in zal komen.”

Wat vind je van het op deze manier in gesprek gaan met 
supportergeledingen?
Jack: “Zeer goed, tenminste als het geen wassen-neus-
platform is of wordt. En supporters zijn eigenlijk de 
club! Die zijn met hart en ziel aan de club verbonden, ik 
in ieder geval wel. En supporters zijn geen passanten, 
spelers en bestuur nu eenmaal wel. Dus zeer goed van de 
club om naar deze supporters, die het beste voor hebben 
met de club, te luisteren en hun initiatieven en ideeën 
indien mogelijk over te nemen.”

Jan: “Op zich is het platformidee (want dat geldt niet 
alleen voor supporters maar ook voor bijvoorbeeld 
sponsoren en vrijwilligers) prima maar zoals ik al zei: het 
is nog even wennen aan elkaar in het begin. Maar naar 
supporters moet je altijd luisteren, vind ik, omdat zij een 
van de weinige constante factoren vormen binnen een 
club!”

Wat was jouw motivatie om je aan te melden voor het 
Supportersplatform?
Jack: “Ik ben al 55 jaar seizoenkaarthouder van Willem 
II, heb er altijd in de jeugd gevoetbald en volg de club 
dagelijks. Niet alleen uit de krant maar ik probeer 
ook, indien mogelijk, alle trainingen te volgen, ook de 
trainingskampen in de zomer buiten het Willem II-
stadion. In het verleden heb ik ook vrijwilligerswerk 
gedaan door oefenwedstrijden en trainingen op te nemen. 
En ik wilde nu weer graag niet alleen passief maar zeer 
zeker weer een actieve rol spelen om MIJN club te kunnen 
helpen op welke manier dan ook. En ik vind dat dit 
initiatief van de club hier duidelijk op inspeelt en ben dus 
zeer vereerd om mee te mogen doen. En ik ben zeker geen 
stille in dit overleg maar ben altijd duidelijk en geef aan 
wat ik over zaken vind en hoe hier iets aan gedaan kan 
worden. Ook voel ik me een soort vertegenwoordiger van 
de vaste garde van de trainingkijkers, de oudere jongeren 

supporters, waar veel gediscussieerd wordt over het 
reilen en zeilen binnen en buiten de club. En ook hun stem 
wil ik laten horen in dit platform.”

Jan: “Tja, als voorzitter van de Supportersclub Willem 
II wil ik uiteraard graag van alles op de hoogte zijn en 
blijven wat betreft het reilen en zeilen van Willem II, dus 
dat zegt genoeg lijkt mij. Bovendien was het zo dat we 
als Supportersclub vier mensen mochten leveren in het 
Platform. In het bestuur hebben we besloten dat Fons de 
Kok, als clubraadlid, en ik als Voorzitter, daar zeker in 
moesten zitten. Daarnaast hebben we twee leden gekozen 
uit degenen die zich daarvoor aangemeld hadden: 
Rianne van de Sande en Jack Nouwens.”

Wat hoop je dat er bereikt wordt?
Jack: “Ik denk dat ik dit in het bovenstaande al heb 
proberen uit te leggen. Maar kort samengevat: een goed 
en eerlijk overleg tussen het bestuur en het hart van de 
club, de supporters. En dat deze overleggen door beide 
groeperingen serieus worden genomen. En dat dit mag 
leiden tot een constructief geheel waarin 1 + 1 inderdaad 
2 wordt. En waarbij de club, maar ook zeker WIJ als 
supporters er beter van worden!”

Jan: “Dat lijkt me duidelijk gezien mijn eerdere 
antwoorden, namelijk dat de communicatie tussen 
Willem II en de diverse gremia verbetert! En het mag 
geen vergaderclubje worden om het vergaderen maar 
het wederzijdse begrip tussen Willem II en de supporters 
is nog voor veel verbetering vatbaar en dat kun je alleen 
maar bereiken mijns inziens door tijdig en respectvol met 
elkaar te communiceren.”

Op welke manier ben jij van toegevoegde waarde voor het 
Supportersplatform?
Jack: “Ik zit hier niet ter meerdere eer en glorie van 
mezelf. Ik dien hier onze supporters. Dus wanneer 
mensen wensen of ideeën hebben voel je vrij om ze aan 
mij door te geven, dan zal ik mijn best doen om ze in te 
brengen tijdens het overleg. Ik hou niet van de pluche 
stoelen mentaliteit maar ben meer iemand van de 
opstroopte mouwen, niet lullen maar poetsen. Misschien 
heeft dat de maken met mijn meer dan 45-jarige ervaring 
in het onderwijs.”

Jan: “Haha, dat zou je eigenlijk aan anderen moeten 
vragen! Maar ik denk dat mijn jarenlange ervaring, ook 
bij Willem II, wel eens van pas kan komen en ook het 
relativeren is wel een belangrijke eigenschap van mij die 
van belang kan zijn.”
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√  Verbouwingen     √  Nieuwbouw

√  Onderhoudswerk   √  Mach. Timmerwerk

Smalbroekstraat 1  |  5035 HC Tilburg  |   06-45439905  |  vanderpolbouw@gmail.com  |  WWW.VANDERPOLBOUW.NL

Allround in nieuwbouw, 
renovatie en verbouw
Van der Pol Bouw uit Tilburg heeft met 2 man sterk 
(vader & zoon) al een halve eeuw ervaring in de 
bouw. Wij zijn allround bouwers, van (kleinschalige) 
nieuwbouw tot renovatie, van verbouw tot afbouw tot 
onderhoud. Het vak is van vader op zoon overgedragen 
en samen bieden wij een dienstenpakket van A tot Z, of 
het nu gaat om een nieuwbouwwoning, de renovatie 
van een vervallen pand of een klein klusje als het 
vervangen van een kozijn. Wij kunnen elk bouwproject 
voor u organiseren en realiseren, waarbij we zo nodig 
ook vakkundige collega’s inschakelen.

Wij werken voor particulieren en bedrijven in een straal 
van 125 km rondom Tilburg, op verzoek ook verder weg. 
Denk vooral aan Tilburg, Breda, Den Bosch, Eindhoven 
en omgeving.

Wij wensen 
Willem II heel
veel succes!
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MARTIN VAN GEEL
De vragen aan Martin van Geel zijn iets anders geformuleerd dan 
de vragen die ik stelde aan Jack Nouwens en Jan van den Dries. De 
antwoorden van Martin lees je hieronder.

Hoe denk je dat het supportersplatform een bijdrage kan 
leveren aan de supporters en de Supportersclub?
“Het supportersplatform vertegenwoordigt alle supporters van Willem 
II. Het platform bestaat o.a. uit geselecteerde seizoenkaarthouders 
met diverse achtergronden, leeftijden en zitplaatsen in het stadion, 
wat zorgt voor een diverse en representatieve vertegenwoordiging. 
Dankzij dit platform staan zij direct in contact met de directie en het 
management van Willem II, waarbij open gesprekken worden gevoerd 
over verschillende onderwerpen die relevant zijn voor de supporters. Een 
mooi concreet voorbeeld is het prijsbeleid van de seizoenkaartcampagne 
en de play-offs. Daar is het supportersplatform vóór lancering deelgenoot 
van gemaakt.”

Wat is tot nu toe jouw ervaring met het supportersplatform?
“Ik heb positieve ervaringen gehad tijdens diverse bijeenkomsten 
waarin er constructief en effectief gecommuniceerd wordt. Het platform 
fungeert als een waardevolle klankbordgroep die relevante onderwerpen 
aandraagt die spelen onder de supporters.”

Welke onderwerpen hebben voor jou extra aandacht?
“Enkele onderwerpen die aandacht hebben zijn: stadionfaciliteiten en 
comfortverbetering, stadionverbouwingen, communicatie, gastvrijheid, 
veiligheid, seizoenkaarten en ticketverkoop.”

Wat vind je van de manier waarop er in gesprek wordt 
gegaan met supportergeledingen via het platform?
“Ik haal veel positieve energie uit de gesprekken. De communicatie is 
constructief, transparant en beide partijen hebben de juiste intenties om 
de club vooruit te helpen en relevante zaken aan te kaarten.”

Wat motiveert jou het meest om deel te nemen aan het
supportersplatform?
“Mijn grootste motivatie is om directe gesprekken te voeren tussen de club 
en de supporters, waarbij we elkaars intenties en standpunten kunnen 
delen en goed inzicht krijgen in hetgeen er bij onze supporters leeft.”

Wat hoop je dat er op lange termijn bereikt wordt via het 
platform?
“Ik hoop dat er wederzijds begrip ontstaat en dat de band tussen de club 
en de supporters en alle supportersgroeperingen steeds sterker wordt.”

Op welke manier ben je van toegevoegde waarde voor het
supportersplatform?
“Je draagt bij door transparant en positief-kritisch te zijn, altijd met het 
belang van de club voorop. Supporterszaken binnen Willem II zijn zeer 
belangrijk voor onze club.”

Kortom: het supportersplatform is een mooi initiatief waar we in de 
toekomst zeker nog van zullen gaan horen!
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SAMENWERKING
De samenwerking beviel van beide kanten zo goed, 
dat hij een contract aangeboden kreeg. In eerste 
instantie was dat op parttime basis en enkel gericht 
op data-analyse. Toen voormalig video-analist Tom 
Wagemaker stopte, ging Rick dat erbij doen en 
bekleedde hij een dubbelfunctie. Ondertussen was het 
onrustig bij Willem II. Waar Rick begon onder Adrie 
Koster, volgden Zeljko Petrovic, Fred Grim, Kevin 
Hofland en Reinier Robbemond. (Red: Op het moment 
van publiceren is het nog onduidelijk wie de nieuwe 
hoofdtrainer van Willem II wordt na het ontslag van 
Robbemond). Een uitdaging, want iedere trainer 
heeft zijn eigen manier van werken. De taak van 
Rick is om in het hoofd van de trainer te kijken en te 
achterhalen wat hij op het veld wil zien. Dat gaat hem 
goed af. Met alle bovengenoemde coaches kon Rick 
goed samenwerken en was er al snel een band van 
wederzijds vertrouwen. 

In 2022 begon Nils Thörner als data-analist/ 
performance coach en kon Rick zich fulltime gaan 

richten op video-analyse. Maar wat houdt dat nou 
eigenlijk in? Rick verzamelt beelden en statistieken 
van zowel Willem II als de tegenstander, op ieder 
niveau: algeheel, per linie en per speler. Die 
analyseert hij, codeert hij en vervolgens is het zijn 
taak om deze over te brengen op de trainer en spelers. 
Rick is ook verantwoordelijk voor de presentaties die 
de technische staf houdt, waarin besproken wordt hoe 
het eigen spel vormgegeven wordt, waar kansen en 
verbeterpunten liggen. Maar ook hoe het spel van de 
tegenstanders is, wat hun sterke en zwakke punten 
zijn en waar de mogelijkheden liggen. 

Het is aan Rick om de spelwijze van de trainer over 
te brengen in beelden en analyses. Hij filmt alles en 
verzamelt alle mogelijk statistieken daarbij. “Reinier 
Robbemond had bij zijn aanstelling direct al een goed 
en duidelijk beeld van hoe hij wilde spelen. Het is aan 
mij om me dat eigen te maken. Als je 9 uur per dag met 
elkaar samenwerkt, gaat dat vrij snel. Er is echt een 
wederzijds vertrouwen waardoor er ook ruimte is voor 
mijn eigen input. Daar zorg ik wel voor”, verklaart hij.  

RICK MENNES, 
VIDEO-ANALIST BIJ WILLEM II
Rick Mennes (25) studeerde aan de Sporthogeschool in Eindhoven, waarin hij in het derde 
studiejaar een stageplek zocht voor de Minor Sportperformance en via via kwam hij bij de 
jeugdopleiding van Willem II terecht. Die werd op dat moment opnieuw ingericht en dus was 
Rick op het juiste moment op de juiste plaats. Hij verdiepte zich in de inspanningsfysiologie: 
onderzoek doen naar wat er tijdens inspanning in het lichaam gebeurt. Rick was op dat 
moment al een aantal jaren jeugdtrainer op hoog amateurniveau bij een amateurclub in 
Veldhoven en kon al snel laten zien dat hij inzicht heeft in het voetbal. Daarom werd hem 
gevraagd om zijn vierdejaars stage ook bij Willem II te doen. Hij werd ondersteuner van 
Chima Onyeike (voormalig fysiektrainer, seizoen 2020-2021), gericht op de data-analyse van 

de inspanningsfysiologie. 
 

Tekst: Sanne van Herp, Foto’s: Toin Damen
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info@masschilderwerken.nl
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Stukwerk
     Schilderwerk
Vloercoating
              Spuitwerk
Glaswerk
Wij zijn uitgegroeid tot de specialist 
in totaal onderhoud van uw woning 
of bedrijfspand.
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Tijdens wedstrijden zit hij boven in het stadion. Daar heb 
je een beter overzicht over het geheel en wordt met een 
groothoeklens alles gefilmd. Ondertussen staat hij in 
direct contact met de bank en kan hij live beelden bekijken, 
coderen en doorsturen naar de trainer. Over en weer wordt 
er gecommuniceerd over zowel individuele acties, linie-
spel en het totaal spel. In de rust kan Rick vervolgens in de 
kleedkamer beelden laten zien aan het team. 

OMGANGSVORMEN
Rick ziet het als zijn kracht dat hij makkelijk goed kan 
opschieten met zowel trainers als spelers. Omdat hij nog 
jong is, sluit hij makkelijk aan bij de beleving van spelers. 
Daardoor fungeert hij als een vertrouwenspersoon: de 
drempel om gedachten, vragen en ook gevoelens van 
onvrede te delen is lager. Het is vervolgens aan Rick 
om te filteren wat hij wel en niet deelt met de andere 
partij. Uiteindelijk is hij de ondersteunende factor van 
de trainer en is het belangrijk dat diens werkwijze wordt 
uitgedragen en dat hij neutraal blijft. Dat gaat hem goed af. 
Het helpt ook dat hij, samen met Freek Heerkens, de enige 
is die na zes jaar nog op zijn plek zit. De rest van het 
team is compleet veranderd. Dat geeft hem meer 
credits maar ook meer inzicht in het reilen en 
zeilen bij Willem II. “In de jaren dat ik bij de 
club werk, heb ik bijna alles meegemaakt 
wat er kon gebeuren: van de bekerfinale 
en Europees voetbal, tot degradatie 
en de mislukte promotie. Alleen een 
kampioenschap ontbreekt nog… 
Natuurlijk is het vervelend als het 
onrustig is bij de club maar daardoor 
heb ik wel ontzettend veel kunnen 
leren. Mijn werkzaamheden blijven 
hetzelfde maar er zitten zo veel 
leermomenten in alles wat er gebeurt. 
Daar ben ik echt door gegroeid.”

REALITEIT
Als kind had hij geen posters van Feskens 
of Swinkels boven zijn bed hangen. Toch 
voelt Rick zich inmiddels een echte Willem 
II’er: “Willem II is een heel toegankelijke 
club. Je bouwt hier echt banden op. Ik heb 
nog steeds contact met veel oud-trainers en 
spelers. En het is voor mijn vakgebied echt 
goed geregeld en gefaciliteerd. Ik ga iedere 
dag met plezier naar mijn werk en heb 
altijd weer zin in de nieuwe week”. Dat het 
niet altijd leuk is, ontkent hij niet. Als het 
sportief niet goed gaat, trekt hij zich dat 
natuurlijk aan. Na een verloren wedstrijd 
gaan alle koppen hangen en zeker als 
supporters hun onvrede uiten, raakt hem 

dat enorm omdat hij zich medeverantwoordelijk voelt. Toch 
zit daar ook een directe motivatie in: “Het moet dan beter. 
Als je altijd alles zou winnen, zit er minder uitdaging in mijn 
werk”.

Op papier werkt hij 40 uur per week maar in de realiteit is 
dat veel meer. Ieder vrij uur zit Rick achter 

zijn laptop, te zoeken naar beelden, 
mogelijkheden en verbeterpunten. 

Hij heeft veel contact met anderen, 
bijvoorbeeld met video-analisten 
van andere clubs. Hij is constant 
bezig om zichzelf te verbeteren. 
“De software zit in een 
stroomversnelling en ik heb geen 
opleiding gedaan op dat gebied 
dus ik moet het mezelf allemaal 

eigen maken en zorgen dat ik 
bijblijf. De vooruitgang gaat heel 

snel en dat geeft een bepaalde druk 
maar het heeft ook zijn voordelen. 

Waar ik voorheen zelf voor en na 
iedere wedstrijd bij de tegenstander 

om beelden moest gaan bedelen, 
worden die nu automatisch 

allemaal gedeeld op 
een online platform. 

Ik kan van 
alle betaald 

voetbalclubs 
de beelden 

zien en 
gebruiken.”
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Duurtech Duurzame projecten & advies 

info@duurtech.nl www.duurtech.nl 013-2340569

Duurtech is een bedrijf dat sinds 2019 
bestaat en in 4 jaar tijd ruim 900 projecten 
heeft afgerond bij particulier, bedrijven en 
overheidsinstellingen. We kunnen bouwen 
op een grote, tevreden klantenkring. 

We zijn voorstander van een persoonlijke 
aanpak. Veelal starten we een project 
met een intakegesprek bij u thuis of op 
uw bedrijf. Zodat we goed uw wensen 
kunnen horen en goed kunnen inschatten 
wat de situatie is.

Duurtech geeft advies over: 
• energiehuishouding
• zonnepanelen
• PVT-panelen
• warmtepompen
• energie opslag in accu’s
• infrarood warmtepanelen
• ir-vloerverwarming.
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REIJRINK-SKELLET.COM

Sindskort hebben wij een 3e vestiging 
geopend en dit pand huisvest onze 
nieuwe divisie: Reijrink Skellet. Een 
100% herbruikbaar staalbouwsysteem 
zonder lasverbindingen. Circulair tot 
het kleinste detail! We zetten een be-
langrijke stap in de circulairiteit van de 
staalbouw. Onze footprint wordt kleiner, 
onze grondoppervlakte groter! 

We steel 
the future!

Onze 3e vestiging zit in Tilburg 
en is gericht op 100% circulaire 
staalbouw.

LEES MEER OVER ONZE NIEUWE 
ONTWIKKELINGEN OP:
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AMBITIES
Rick omschrijft zichzelf als ambitieus, perfectionistisch en 
een workaholic. Hij wil altijd alles weten, lezen en leren om 
beter te worden in zijn vak. “Wat dat betreft ben ik echt een 
goeroe”, lacht hij. 

Waar hij vroeger graag hoofdtrainer was geworden, kijkt hij 
daar inmiddels toch anders tegenaan. “Trainer zijn is niet 
alleen maar leuk. Je krijgt altijd alle verwijten en onvrede 
over je heen, niet alleen van spelers maar ook van supporters. 
En jouw hoofd ligt als eerste op het hakblok als het even 
niet goed gaat. Je kunt acht wedstrijden winnen maar als je 
vervolgens met 7-1 van NAC verliest - bij wijze van! - dan is het 
de trainer die alle ellende over zich heen krijgt. Dat raakt mij. 
Daarbij weet ik nu dat ik goed ben in wat ik nu doe.”

Hij is er inmiddels achter gekomen dat hij beter is in video-
analyse dan in data en doet er alles aan om zich te verbeteren. 
Zijn doel is om ooit bij een topclub aan de slag te kunnen. “Ik 
moet ooit die Champions League-tune horen.” De kansen 
binnen zijn vak hangen echter niet alleen af van hoe goed je 
bent. Er zijn in Nederland maar ongeveer 50 video-analisten 
in het betaald voetbal en het is ook een kwestie van geluk 
hebben. Zien en gezien worden. Daarom is netwerken heel 
belangrijk. “Mensen moeten je naam kennen en weten wat 

je kunt. Wat dat betreft is het voor mij een geluk dat ik hier 
met vijf verschillende trainers heb gewerkt. Zij nemen toch 
allemaal mijn naam mee.”

Voor de nabije toekomst hoopt hij de rest van zijn 
trainersdiploma’s te kunnen behalen zodat hij wellicht als 
assistent-trainer aan de slag kan maar dan wel inclusief 
video-analyse. De combinatie van het fysiek op het veld 
als de analyse op beeld lijkt hem geweldig. Voorlopig is hij 
echter nog niet klaar bij Willem II. Er blijven zich nieuwe 
uitdagingen vormen en zelf is hij ook altijd bezig met 
zijn eigen input te vergroten. Zo mag hij sinds dit seizoen 
bijvoorbeeld samen met de keeperstrainer werken aan het 
verbeteren van de aanvallendere corners. Hij is blij met het 
vertrouwen dat hij daarin krijgt en grijpt iedere kans met 
beide handen aan. 

NERDY?
Bij het horen van de term video-analyse denken mensen vaak 
aan een beetje een nerdy baan waarbij je alleen maar achter 
een laptop naar statistieken zit te kijken. Het is echter zo veel 
meer dan dat. “Het is heel interactief, intensief en sociaal, 
en samenwerking is het allerbelangrijkste. Ik ben een soort 
verlengstuk van de trainer: wat hij in zijn hoofd heeft, moet ik 
in beelden kunnen laten zien.”
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Dyon Staps kan zich geen leven zonder 
Willem II voorstellen. Dyon is zelfs zo 
verknocht aan Willem II dat hij sinds 
2015 vrijwilliger is bij Willem II. Je kent 
Dyon waarschijnlijk niet maar je ziet 
hem toch bijna tweewekelijks in en 
rondom het Koning Willem II Stadion. 
Je zult hem namelijk beter kennen als 
zijn alter ego Kingo! Maar wie is nu 
die man in het pak van de goedlachse 
mascotte?
 
Tekst: Jelle Verschuuren, Foto’s: Toin Damen

Dyon zit al op het terras van Het Dorstige Hert 
wanneer ik kom aanfietsen: hij begroet mij al 
en ik zwaai terug. Nadat we de hand hebben 
geschud en een biertje hebben besteld, begint 
Dyon zich voor te stellen. “Ik ben Dyon Staps, 
52 jaar, en ik ben geboren in de gemeente 
Alphen-Riel. Mijn ouders zijn echte Kruiken, 
mijn vader woonde in de Leo XIII-straat en 
mijn moeder in de Lange Schijfstraat.” Dyon 
vertelt verder over zijn eerste jaren dat hij als 
supporter de tribunes van Willem II betrad. 
“Sinds 1990 heb ik een seizoenkaart van Willem 
II, dit betekent dat ik ook de gloriejaren onder 
Adriaanse heb meegemaakt. Dit is eigenlijk de 
mooiste periode.” Dyon slikt zijn woorden snel 
in, hij legt verder uit. “Ik krijg kippenvel als ik 
de Kingside tekeer zie gaan. Vroeger stonden 
we met veertig man te zingen en te roepen. Dus 
als ik dat nu zo zie, vind ik dat echt gaaf!”

IN GESPREK MET DYON STAPS, BETER BEKEND ALS DE MAN IN HET PAK VAN KINGO: 

“HET PAK WEEGT 
ZO’N 13 KILO!”
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Weefraam 7, 5051 HL  Goirle
Telefoon: 06-15029651

www.metselproject-tilburg.nl

METSEL PROJECT TILBURG IS ALTIJD
OP ZOEK NAAR METSELAARS.

Wij nemen mensen aan op basis van loondienst maar ook zzp.
Metsel Project Tilburg biedt een goede werksfeer en goede verdiensten

voor voornamelijk werken in regio Tilburg en omstreken
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06 - 145 00 989
www.ml-cleanservice.nl
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0290032.pdf   10290032.pdf   1 12-9-2023   16:15:2312-9-2023   16:15:23



| 2023-2024 | #1 | 29

RUBRIEK

HET PAK VAN KINGO
“Een vriend van mij is in 2002 begonnen als Kingo. Ik 
sprong destijds een paar keer per seizoen in, als mijn 
vriend bijvoorbeeld op vakantie was. Vanaf 2015 ben ik de 
vaste Kingo. Het is best warm in zo’n pak. Het pak bestaat 
namelijk uit vier lagen kleren. Als het warm is dan zweet 
ik wel veel in het pak, haha.” In de zomer is het dus heel 
erg warm in het pak van Kingo. En in de winter? “Rond een 
graad of 5 à 6 is het lekker in het pak. Maar in de winter 
moeten we weer rekening houden met andere dingen. Zo 
moeten we bijvoorbeeld een extra laag rubber onder de 
schoenen doen; deze ‘winterbanden’ zorgen ervoor dat ik 
niet zo snel uitglij. Meestal strooi ik van tevoren ook wat 
zand of zout op de route die ik altijd loop.” Er komt dus een 
hoop meer bij kijken dan alleen maar een rondje lopen en 
een knuffel uitdelen. Na een paar slokken van het biertje 
te hebben genomen, was ik wel benieuwd hoe zwaar het 
pak weegt. “De kwaliteit van het pak is heel erg goed, zo is 
de cape van echt fluweel gemaakt en is het shirt van echt 
katoen gemaakt. Ik denk dat het pak in totaal zo’n 13 kilo 
weegt.”

EEN WEDSTRIJDDAG DOOR DE 
OGEN VAN KINGO
“Ik ben meestal een uur en 
drie kwartier voor de wedstrijd 
aanwezig. Dan loop ik naar 
mijn kleedkamer toe. Deze is 
gevestigd naast de kleedkamer 
van de uitploeg. Vervolgens drink 
ik een bakje koffie. Eén uur voor de 
wedstrijd begint, ga ik mezelf omkleden. 
Een vriend van me helpt mij met het 
aantrekken van mijn pak. Als ik het pak aan 
heb, loop ik het vaste rondje langs het stadion. 
Ik zie dan regelmatig bekende gezichten. Zo zit er 
bij vak L een jongen in een rolstoel; als hij mij aan ziet 
komen, zet hij zijn rolstoel altijd naar achteren, zodat ik 
niet achter hem door kan. Dan moet ik hem altijd begroeten 
en knuffelen. Als verrassing heeft hij een keer van mij 
een hoofd van een oud Kingo-pak gekregen. Dat vond hij 
fantastisch. Hij vertelde laatst nog een keer dat hij het 
hoofd nog steeds heeft. Na mijn rondje kleed ik mij weer 
om en fris ik mezelf op. Vervolgens ga ik op mijn stoeltje 
op de hoofdtribune zitten.”

Hoe een wedstrijddag van Kingo er letterlijk uitziet? 
“Het zicht in het mascottepak is beperkt. Je kijkt vanuit 
de bek van Kingo door een gaas heen. Hierdoor zie je 
helemaal niet goed wat er om je heen gebeurt. Je kunt 
helemaal niet zien wat er achter je gebeurt, maar je 
ziet ook niet wat er voor je voeten gebeurt. Daarom 
vind ik het fijn dat een vriend mij begeleid.”

Kingo laat zichzelf vaker zien dan alleen rondom de wedstrijden 
van Willem II. Zo is Kingo ook vaak te zien bij een project van 
Willem II Betrokken. Ik vroeg Dyon naar zijn mooiste moment 
als Kingo zijnde. “Wij hadden een samenwerking met Villa 
Pardoes. Daarvoor moest ik ook naar Villa Pardoes toe, 
vervolgens ging ik regelmatig met wat kinderen op de foto en 
boksen en high-fives uitdelen. Op een gegeven moment viel er 
een kind op mijn schoot in slaap. Dit vond ik wel zo’n magisch 
moment, puur om het idee dat je die spreekwoordelijke elastiek 
voor kind en ouders eventjes kunt ontspannen.”

DE MOOISTE WEDSTRIJD IN DE LOOPBAAN VAN DYON EN 
KINGO
Na een slok te hebben genomen van het tweede biertje, kregen 
we een gesprek over de geschiedenis van Willem II. Ik was 
namelijk benieuwd naar de mooiste wedstrijd in de loopbaan 
van Dyon en Kingo: “Mijn mooiste wedstrijd als Kingo, is 
denk ik toch wel de bekerfinale tegen Ajax in de Kuip. Dit 
was zo ontzettend gaaf. De Kuip 
is natuurlijk prachtig en alles 
daaromheen 
– behalve de 
uitslag – was 
perfect.”
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COLLEGA’S GEZOCHT!
M.J. van Riel, met vestigingen in Tilburg, Eindhoven, 
Oss en Moerdijk, breidt uit en is op zoek naar 
collega’s voor de volgende vacatures: 

Meer info? 
www.mjvanriel.nl/vacatures 
Interesse? 
Mail naar sollicitaties@mjvanriel.nl

Kraanmachinist (leerling) telescoopkraan/torenkraan
Riggers voor aan- en afpikken lasten 
Chauffeur exceptioneel transport
Chauffeur autolaadkraan 
SPMT-operator (leerling) Scheuerle
Medewerker vijzelploeg
Machineverhuizer/ Monteur

Bel of 

app nu!

06-53195123
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Jules Verneweg 22 | 5015 BM Tilburg | 013 543 3965 | info@vestiakachels.nl

ELEKTRISCH     TUINHAARDEN

HOUTGESTOOKT     GASGESTOOKT
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DYON STAPS

De mooiste van Dyon persoonlijk is de uitwedstrijd tegen Sparta Praag in 
1999. “Dat was zo gaaf, we hebben daar zoveel leuke dingen meegemaakt. 
Een vriend van mij had geen slaapplek geregeld, dus hij had het plan om 
te slapen in een lobby van een hotel. Op een gegeven moment werd hij uit de 
lobby gestuurd. Toen belde hij bij onze kamer aan, met als gevolg dat hij bij 
mij en mijn vrouw in bed sliep, haha. We hebben echt veel gelachen toen!”

HET ONTSTAAN VAN KINGO
Voor Kingo is er nog een mascotte geweest op papier, genaamd 
‘TricoDores’, dit was meer een stripfiguur. De eerste schetsen van 
Kingo zijn aan het begin van deze eeuw gemaakt door artiest Paul 
Watty. Je kent Paul Watty misschien wel, hij is namelijk het brein achter 
veel kunstwerken en muurschilderingen in Tilburg. Denk aan de 
muurschildering op het gebouw van Pizzabar Rijslust in het Dwaalgebied 
of de muurschildering met prachtige Tilburgse gebouwen op een gebouw 
in de Hoogvensestraat. “Ik vind het Kingopak prachtig”, aldus 
Dyon.

ANEKDOTES
Dyon heeft veel meegemaakt als Kingo. 
“We hebben ook een groepsapp met alle 
mascottes van Nederland.” Dyon haalt 
zijn telefoon uit zijn broekzak en laat 
mij enkele gesprekken uit die groep 
lezen. Er zijn namelijk enkele 
landelijke evenementen, waarbij 
veel mascottes aanwezig zijn. 
Een voorbeeld daarvan 
is het G-voetbaltoernooi 
in Barendrecht. “Alle 
G-elftallen van bekende 
Nederlandse clubs zijn 
daar en van tevoren 
moest ieder team op de 
foto met de mascotte 
van het team. Maar er 
zijn een paar clubs die 
geen mascotte hebben; 
NAC Breda is er zo 
eentje. Dus toen NAC aan de beurt 
was had ik met de andere mascottes 
afgesproken dat ik op de foto zou gaan 
met het G-elftal van NAC. Jelle ten 
Rouwelaar was destijds trainer van 
dat elftal en hij vond het helemaal 
niet leuk dat de mascotte van Willem 
II op de foto zou staan. Toen heb ik 
tegen hem gezegd dat de kinderen het 
hartstikke leuk vonden en dat het 
daar uiteindelijk om draait. 
Vervolgens zei hij geen 
woord meer tegen 
mij, haha!”
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MILJOENEN 
MENSEN

UIT OEKRAÏNE 
OP DE VLUCHT

Doneer via unhcr.nl

Uw hulp is nu nodig

Ons assortiment bestaat voor een groot deel uit slijtageonderdelen, 
banden, wielen, gereedschappen, plaatwerk, verlichting en oliën. 
Ook maken wij zelf kentekenplaten en zijn wij RDW erkend.

Wij voeren naast een brede lijn A-merken een uitgebreide stock 
Requal. Het merk Requal is ons huismerk waarmee wij zeer 
prijsconcurrerend kunnen zijn en waardoor vooral het oudere 
wagenpark tegen een vriendelijke prijs weer gerepareerd kan 
worden.

Met behulp van ons online bestelsysteem en ondersteuning van 
ons verkoopteam heeft u snel het juiste product in uw werkplaats 
beschikbaar.

Onderdelen
Accessoires
Gereedschappen
Autoplaatwerk
en nog veel meer!

Lovense kanaaldijk 3A
5046 AV Tilburg 
Telefoon 013 - 582 05 05
info@maromax.nl

www.maromax.nl
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DE SUPPORTER

HOE DAT HET ALLEMAAL BEGON
Mijn zus had een seizoenkaart voor Willem II maar 
wilde eigenlijk liever naar PSV. Dus toen zij daar een 
seizoenkaart kon krijgen, mocht ik haar kaart voor Willem 
II overnemen. Dat moet ergens in de tweede helft van het 
Champions League-seizoen zijn geweest. Ik was toen 13 of 
14 jaar. 

Ik ging toen alleen naar de wedstrijden. Vanuit mijn 
toenmalige woonplaats Oisterwijk ging ik iedere 
wedstrijd op het fietske naar het stadion. Na een poos 
kwam ik bekenden van school tegen en zo bouwde ik 
vriendschappen op. Op een geven moment ben ik ook 
mee gegaan naar wat uitwedstrijden. Ik had de smaak 
goed te pakken, terwijl ik als klein kind voetbal eigenlijk 
verschrikkelijk vond. Mijn opa kwam uit Breda (hij was 
niet voor NAC, hoor!) maar die vroeg altijd als ik binnen 
kwam “Hoe is het met Willem II?” nog voor hij vroeg 
hoe het met mij was. Dat hielp wel mee om een die-hard 
supporter te worden. 
Met de jaren groeide de vriendengroep steeds verder 
uit. In bus 2 naar uitwedstrijden kwamen er steeds meer 
mensen bij, zowel mannen als vrouwen, en ontstonden er 
mooie vriendschappen. 

NU
Die vriendschappen zijn er nu nog steeds. Met een groep 
van 12, 13 supporters komen we iedere wedstrijd bij elkaar 
voor een pilske en wat slappe klets. In het verleden gingen 
we ook naar alle uitwedstrijden maar nu iedereen een 
gezin heeft, is dat wel minder geworden. Maar ik sla geen 
thuiswedstrijd over. We staan op de Kingside, altijd op 
dezelfde plek en voor en na de wedstrijd gaan we naar de 
buitenbar van D’n Beitel. 

MOOIE VERHALEN GENOEG
Daar heb ik er honderden van. Volendam uit in 2008 
bijvoorbeeld: de bussen vertrokken al in de ochtend, 
terwijl de wedstrijd pas ’s avonds gespeeld werd. Op de 
Dijk zijn we met een groep van 11 mensen op de foto in 
klederdracht gegaan. Daarna vonden we een kroegje waar 

Naam: Maurice Peters 
(“bij Willem II kennen mensen mij ook als Pluis”)
Leeftijd: 39
Woonplaats: Hilvarenbeek
Plaats in het stadion: Kingside

DE SUPPORTER 
MAURICE PETERS 
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dus plotseling honderd supporters op de stoep stonden. De 
eigenaar ging ter plekke extra personeel optrommelen. De 
sfeer was echt geweldig. Sowieso is de gezelligheid in de 
bussen een fijne herinnering, met hapjes, drankjes en heel 
veel lol. Daar heb ik altijd van genoten. 

Toen het sfeervak van vak N naar de Kingside ging, stond 
er nog een hek tussen vak B en C. Dat hebben we er toen 
massaal uit mogen slopen. De Kingside had eerder een 
bouwhek op de eretribune geplaatst met een spandoek 
eraan waarop stond “Vervelend he, zo’n hek. Dat vinden 
wij in vak B/C nu ook!”. Laatst kwam ik die foto’s weer 
tegen. Dat was een gave tijd. De Amstel Cup Finale in 2005: 
’s morgens om 7 uur stonden we al op het station, samen 
met duizenden andere supporters. Met trein 1 gingen we 
naar de Kuip. We waren toen met een groepje van vijf, 
terwijl er nog maar vier zitplaatsen waren. De langste van 
de groep kroop ineens zonder nadenken in het bagagerek 
boven de stoelen, om daar liggend de reis te voltooien. We 
hebben zo veel gelachen met elkaar. 

De kaartverkoop voor die finale was ook al een hele 
beleving. Dat ging toen nog niet digitaal, dus stonden 
we massaal in rijen voor de kassa’s aan de Goirleseweg. 
De rijen werden zo lang, dat we over de Ringbaan Zuid 
stonden en het verkeer blokkeerden. 

In 2010 speelde Willem II nacompetitie tegen de Eagles. 
Voor de uitwedstrijd gingen we voor een bierontbijt ’s 
morgens om 7 uur al naar de stad. Er waren broodjes, soep 
en bitterballen. En bier, heel veel bier. Voor 10 euro waren 
we de hele ochtend zoet (of zat).  

Eigenlijk zijn er te veel mooie verhalen om in één artikel 
op te noemen, na zoveel jaren Willem II.

VERWACHTINGEN VAN DIT SEIZOEN
Ik verwacht niet dat we kampioen worden. Op de 
een of andere manier denk ik niet dat we het juiste 
spelersmateriaal hebben. De mentaliteit lijkt wat te 
haperen, ze denken te veel alleen aan zichzelf. Dat idee 
heb ik nu, maar we zijn natuurlijk nog maar net begonnen. 
Hopelijk word ik verrast. En ik hoop dat Thijs Oosting het 
gaat maken. Die heeft zeker het talent.

FAVORIETE SPELER
Die is net weg. Clubicoon Pol Llonch is gewoon 
weggejaagd. Dat vind ik eeuwig zonde. Voor nu heb ik nog 
geen favoriet of speler die er bovenuit steekt. 

EN FAVORIETE SPELERS ALLERTIJDEN?
Natuurlijk zijn er meerdere spelers waar ik mooie 
herinneringen aan heb. Jordens Peters bijvoorbeeld, en 
niet alleen om de achternaam (hij is geen familie!). Een 

doodnormale jongen, met beide benen op de grond, met 
hart voor de club. En Fran Sol met zijn temperament, altijd 
voor de club willen gaan. Wat me enorm geraakt heeft is 
dat op de dag dat hij hoorde dat hij kanker had, hij scoorde 
en in totale emotie uitbarstte. Dan ben je echt een held.

Ik heb ook mooie herinneringen aan keeper Bjorn Sengier. 
Die was vooral buiten de wedstrijd om enorm sociaal en 
gezellig. Hij kwam ooit met een shirt vol munten naar 
D’n Beitel om een rondje te geven na een overwinning. 
“Hoeveel bier kan ik hier voor krijgen?”, riep hij, terwijl hij 
al die munten op de bar uitstortte. En toen hij van Willem 
II naar Lommel United vertrok, nodigde hij ons uit om 
daar een wedstrijd te komen bezoeken. Met een auto vol 
Willem II-supporters hebben we dat toen gedaan, waarna 
we opnieuw op een rondje werden getrakteerd door 
Sengier. 

WAT BETEKENT WILLEM II VOOR JOU?
Veel. Het is mijn grootste hobby en ik ken er ook zo 
veel mensen. Een avondje weg met je vrienden en de 
gezelligheid, die zou ik voor geen goud willen missen. Er 
wordt gelachen, er wordt gehuild. In de coronatijd merkte 
ik dat ik er last van had dat ik maanden niet kon gaan. Ik 
zal niet zeggen dat ik er depressief van werd maar ik miste 
het echt. Het is mijn uitlaatklep! 
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KLAAR 
VOOR JOUW 
VOLGENDE 
TRANSFER?
WERKEN BIJ HORNBACH.  
DOE MAAR GEWOON.

Tilburg
Hestiastraat 1, 5047 VA 
Ma. t/m vr. 07.00-21.00 uur,  
za. 08.00-18.00 uur, zo. 10.00-17.00 uur.

Onze Onlineshop en meer informatie vind je op 

hornbach.nl 

 Elke zondag open!
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